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Z Á P I S N I C A 
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Žlkovciach, ktoré sa konalo  

dňa 10.06.2024 o 17.00 hod. v Kultúrnom dome v Žlkovciach  

 

Prezencia poslancov: 
 

Meno Prítomnosť Čas 

Ľubomír Zachar Neprítomný --- 

Branislav Malovec Prítomný 17:00 – 19:15 

Ing. Róbert Žemla Prítomný 17:00 – 19:15 

Mgr. Michal Daniška, PhD. Prítomný 17:00 – 19:15 

Ivan Bokor Prítomný 17:00 – 19:15 

Ing. Marek Molda Neprítomný --- 

Jozef Klieštinec Prítomný 17:00 – 19:15 

 

1.  Otvorenie, určenie zapisovateľa, schválenie programu zasadnutia 

 

Predkladateľ: Funkcia: Útvar/Orgán: 

Jozef Daniška  starosta 

 

Zápis z rokovania: 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Jozef Daniška, privítal prítomných 

poslancov a zapisovateľku. Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 5, obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné, za zapisovateľku určil pani Máriu Kinčiovú.   

Starosta obce otvoril diskusiu k návrhu programu. Žiadny z poslancov nevzniesol pripomienku, 

resp. návrh na zmenu programu, preto starosta obce navrhol schválenie programu tak, ako bol 

zverejnený v pozvánke: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia, určenie zapisovateľa 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

4. Žiadosť o dotáciu – Cyklistický klub Olympik Trnava 

5. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Žlkovce k záverečnému účtu obce Žlkovce 

za rok 2023 

6. Záverečný účet obce Žlkovce za rok 2023 

7. Rozpočtové opatrenie č. 2/2024 

8. Rozpočtové opatrenie č. 3/2024 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

 

Hlasovanie: 
Hlasovanie č. 10/2024 

Návrh: Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce schvaľuje program zasadnutia obecného 

zastupiteľstva ako bol zverejnený v pozvánke. 

Schválený: Áno Prítomných: 5 Za: 5 Zdržali sa: 0 Proti: 0 Nehlasovali: 0 

 

Uznesenie: 
Uznesenie č. 9/2024 schválené hlasovaním č. 10/2024: 

Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva ako 

bol zverejnený v pozvánke. 
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2. Kontrola plnenia uznesení 

 

Predkladateľ: Funkcia: Útvar/Orgán: 

Jozef Daniška  Starosta 

 

Zápis z rokovania: 
Uznesenia k zmenám a doplnkom územného plánu – bolo ukončené verejné prerokovanie  

doplnku k zmenám a doplnkom územného plánu obce č. 4/2023, prijaté vyjadrenia boli poslané 

obstarávateľovi, očakávame poslanie VZN. 

 

3. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

 

Predkladateľ: Funkcia: Útvar/Orgán: 

Jozef Daniška  Starosta 

 

Zápis z rokovania: 
 Starosta obce predložil poslancom žiadosť o schválenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena v prospech spoločnosti Mačaj a.s. na pozemku vo vlastníctve obce parc. č. C KN 

1413/1 o výmere 1738 m2. Predmetom vecného bremena je súhlas obce s vybudovaním a 

prevádzkovaním odtoku dažďovej vody z plánovaného skladového areálu spoločnosti Agromačaj 

(na mieste areálu PD Žlkovce-Ratkovce v k.ú. obce Ratkovce) do kanála Manivier na uvedenom 

obecnom pozemku. Ing. Michal Rácik, zástupca spoločnosti zabezpečujúcej inžiniering pre daný 

projekt a spoločnosť Mačaj, a.s., predniesol krátku prezentáciu týkajúcu sa plánovaného vyvedenia 

vôd do Maniviera. Poslanec Mgr. Michal Daniška, PhD., nesúhlasí s uvedenou zmluvou.Ako 

predseda komisie stavebnej a životného prostredia predniesol i záverečné stanovisko komisie, ktorá 

nesúhlasí so schválením predmetnej zmluvy a ani žiadnej inej zmluvy. 

 Dôvody :  

• Kanál Manivier je neudržiavaný, zarastený bujnou vegetáciou, má zosunuté a erodované 

brehy, jeho dno je zanesené sedimentami.  

• Bezodplatný súhlas obce so zriadením vecného bremena, aj dalšie ustanovenia zmluvy sú 

silne nevyvážené v prospech firmy Mačaj. a.s., zmluva neobsahuje možnosť zrušenia vecného 

bremena pri porušovaní predpisov, záväzkov, prísľubov atď. Zmluva je tak jednostranne 

výhodná pre firmu Mačaj a.s. a nie pre obec  

• Obava zo zvýšeného hluku v obci v spojitosti s prevádzkou plánovaného skladového areálu – 

napr. pri zvoze a odvoze úrody cez obec do skladov v Ratkovciach 

• Nemáme záruky aká voda sa bude vypúšťať do kanála Manivier  

• Položil otázku, prečo je investorom spoločnosť Mačaj a.s. a nie PD Žlkovce-Ratkovce 

• V súvislosti s ubezpečeniami Ing. Rácika, že napr. pri vypúšťaní vôd sa Mačaj a.s. bude riadiť 

príslušnými predpismi a normami, Mgr. Michal Daniška, PhD. upozornil napr. na 

nedodržiavanie protieróznych opatrení na území obce Žlkovce spoločnosťami Agromačaj a 

Plantex (ktorej plochy prenajíma Agromačaj) a aplikáciu chemických postrekov spoločnosťou 

Agromačaj vo vetre v blízkosti obydlí s úletom postreku do záhrad rodinných domov, čo je 

v rozpore so základnými predpismiUviedol príklady problémov, ktoré mali iné obce so 

spoločnosťou Agromačaj.  

Ing. Michal Rácik odpovedal, že zmluva je štandardná, forma odplaty môže byť doplnená 

podľa požiadaviek obce, i spoločnosť JAVYS, a.s. má požiadavku na jednorazovú odplatu. Úprave 

zmluvy sa spoločnosť Mačaj a.s. nebráni. Vysvetlil že spoločnosť Mačaj a.s. je matka všetkých 

družstiev, má iné investičné možnosti ako PD Žlkovce-Ratkovce. Postrekovanie vo vetre a 

nedodržiavanie protieróznych opatrení je otázka na riaditeľa PD pána Kúdelu. 

Poslanec Branislav Malovec sa spýtal, aká bude záruka že sa tam budú vypúšťať len dažďové 

vody do budúcna, či nepríde k montovaniu čistiacej linky a bude i odpadová voda. Ing. Michal 

Rácik odpovedal, že akákoľvek voda vypúšťaná do vodných tokov musí byť vždy prečistená. 
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Poslanec Jozef Klieštinec sa spýtal na objem retenčnej nádrže a vypúšťaných vôd. Upozornil, že 

pri prívalových dažďoch a vypúšťaní vody v objeme cca 65 litrov za sekundu hrozia záplavy 

nakoľko brehy Maniviera sú postihnuté eróziou a zarastené náletovými drevinami. Poslanci tiež 

upozornili Ing. Rácika, že v Manivieri býva oveľa viac vody než len po členky, najmä po dažďoch 

v dôsledku erózie z okolitých polí. 

Záver:  poslanec Mgr. Michal Daniška, PhD. a komisia stavebná a životného prostredia - poslanci 

Ľubomír Zachar a Ing. Marek Molda neodporúčajú žiadne uzavretie zmluvy na odtok dažďovej 

vody z plánovaného skladového areálu v Ratkovciach do kanála Manivier. 

 

Hlasovanie: 
Hlasovanie č. 11/2024 

Návrh: Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce schvaľuje návrh zmluvy o budúcej zmluve 

o zriadení vecného bremena na pozemok parc. č. 1413/1 o výmere 1738 m2 so 

spoločnosťou Mačaj, a.s., Kráľová pri Senci. 

Schválený: Nie Prítomných: 5 Za: 0 Zdržali sa: 1 Proti: 4 Nehlasovali: 0 

 

4. Žiadosť o dotáciu – Cyklistický klub Olympik Trnava 

 

Predkladateľ: Funkcia: Útvar/Orgán: 

Jozef Daniška  Starosta 

 

Zápis z rokovania: 
Starosta obce informoval poslancov o žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Žlkovce na 

rok 2024 pre Cyklistický klub Olympik Trnava na  športovú akciu TRNAVA TOUR 2024, ktorej 

sobotná etapa dňa 1.6.2024 viedla obcami Žlkovce a Ratkovce. Pred etapou cyklistický klub 

zorganizoval súťaže pre deti z obcí Žlkovce a Ratkovce. Požadovaná suma dotácie je vo výške  1 

000 EUR. 

Starosta obce navrhuje schválenie dotácie v požadovanej výške, občania mali možnosť zažiť 

atmosféru cyklistických pretekov, čo aj vo veľkej miere využili. Jedná sa o športovú akciu 

s medzinárodným obsadením, ktorá dostáva našu obec do povedomia verejnosti doma 

i v zahraničí. Skonštatoval, že asi nikdy predtým nebola na území obce taká koncentrácia našich i 

zahraničných hostí a pretekárov z ČR, Poľska, Maďarska či Belgicka. Poslanec Branislav Malovec 

ako spoluorganizátor poďakoval za možnosť usporiadania pretekov, už 2. ročníka v obci, a bližšie 

informoval o pretekoch z organizačného i finančného hľadiska. 

Poslanec Mgr. Michal Daniška, PhD. sa spýtal, či si obec môže dovoliť poskytnúť dotáciu 

v požadovanej výške a akú výšku dotácie poskytla obec Ratkovce. Starosta obce odpovedal, že 

vývoj príjmov obce je dostatočne pozitívny na to, aby obec mohla poskytnúť celých 1 000 EUR. 

Obec Ratkovce poskytla dotáciu vo výške 200 EUR. 

  

 

Hlasovanie: 
Hlasovanie č. 12/2024 

Návrh: Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce schvaľuje dotáciu pre Cyklistický klub 

Olympik Trnava vo výške 1.000 EUR 

Schválený: Áno Prítomných: 5 Za: 5 Zdržali sa: 0 Proti: 0 Nehlasovali: 0 

 

Uznesenie: 
Uznesenie č. 10/2024 schválené hlasovaním č. 12/2024: 

Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce schvaľuje dotáciu pre Cyklistický klub Olympik Trnava vo 

výške 1.000 EUR. 
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5. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Žlkovce k záverečnému účtu obce 

Žlkovce za rok 2023 

 

Predkladateľ: Funkcia: Útvar/Orgán: 

Jozef Daniška  Starosta 

 

Zápis z rokovania: 
Z dôvodu neprítomnosti hlavnej kontrolórky obce starosta obce predložil poslancom stanovisko 

hlavnej kontrolórky obce k návrhu záverečného účtu obce Žlkovce za rok 2023. V diskusii 

odpovedal na otázky poslancov. 

 

Hlasovanie: 

Hlasovanie č. 13/2024 

Návrh: Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce berie na vedomie odborné stanovisko hlavnej 

kontrolórky obce k návrhu záverečného účtu obce Žlkovce za rok 2023. 

Schválený: Áno Prítomných: 5 Za: 5 Zdržali sa: 0 Proti: 0 Nehlasovali: 0 

 

Uznesenie: 
Uznesenie č. 11/2024 schválené hlasovaním č. 13/2024: 

Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce berie na vedomie odborné stanovisko hlavnej kontrolórky 

obce k návrhu záverečného účtu obce Žlkovce za rok 2023. 

 

6. Záverečný účet obce Žlkovce za rok 2023 

 

Predkladateľ: Funkcia: Útvar/Orgán: 

Jozef Daniška  Starosta 

 

Zápis z rokovania: 
Pani Mária Kinčiová, pracovníčka obce, informovala poslancov o záverečnom účte za rok 2023. 

V diskusii odpovedala na otázky poslancov. 

 

Hlasovanie: 
Hlasovanie č. 14/2024 

Návrh: Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce: 

a) schvaľuje záverečný účet za  rok 2023 a celoročné hospodárenie sa schvaľuje 

bez výhrad 

b) schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného 

fondu vo výške   22.516,95 eur. 

Schválený: Áno Prítomných: 5 Za: 5 Zdržali sa: 0 Proti: 0 Nehlasovali: 0 

 

Uznesenie: 
Uznesenie č. 12/2024 schválené hlasovaním č. 14/2024: 

Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce: 

a)  schvaľuje záverečný účet za  rok 2023 a celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad 

b) schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške   

22.516,95 EUR. 

 

Starosta obce predložil návrh na použitie rezervného fondu – 10.000 EUR na budovanie 

kanalizačných prípojok. V diskusii odpovedal na otázky poslancov o aktuálnom počte pripojených  

a nepripojených domácností a o počte žiadostí o pripojenie.  
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Hlasovanie: 
Hlasovanie č. 15/2024 

Návrh: Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce schvaľuje použitie rezervného fondu na 

budovanie kanalizačných prípojok vo výške 10.000 EUR 

Schválený: Áno Prítomných: 5 Za: 5 Zdržali sa: 0 Proti: 0 Nehlasovali: 0 

 

Uznesenie: 
Uznesenie č. 13/2024 schválené hlasovaním č. 15/2024: 

Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce schvaľuje použitie rezervného fondu na budovanie 

kanalizačných prípojok vo výške 10.000 EUR. 

 

7. Rozpočtové opatrenie č. 2/2024 

 

Predkladateľ: Funkcia: Útvar/Orgán: 

Jozef Daniška  Starosta 

 

Zápis z rokovania: 
Pani Mária Kinčiová, pracovníčka obce, informovala poslancov o rozpočtovom opatrení. V 

diskusii odpovedala na otázky poslancov.  

 

Hlasovanie: 

Hlasovanie č. 16/2024 

Návrh: Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 

2/2024. 

Schválený: Áno Prítomných: 5 Za: 5 Zdržali sa: 0 Proti: 0 Nehlasovali: 0 

 

Uznesenie: 
Uznesenie č. 14/2024 schválené hlasovaním č. 16/2024: 

Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 2/2024. 

 

8. Rozpočtové opatrenie č. 3/2024 

 

Predkladateľ: Funkcia: Útvar/Orgán: 

Jozef Daniška  Starosta 

 

Zápis z rokovania: 
Pani Mária Kinčiová, pracovníčka obce, informovala poslancov o rozpočtovom opatrení. V 

diskusii odpovedala na otázky poslancov.  

 

Hlasovanie: 

Hlasovanie č. 17/2024 

Návrh: Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3/2024. 

Schválený: Áno Prítomných: 5 Za: 5 Zdržali sa: 0 Proti: 0 Nehlasovali: 0 

 

Uznesenie: 
Uznesenie č. 15/2024 schválené hlasovaním č. 17/2024: 

Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3/2024. 

 

 

 



6/7 

 

9. Rôzne 

 

V rámci bodu rôzne starosta obce ani prítomní poslanci nepredložili žiadny návrh či podnet 

podliehajúci schváleniu obecného zastupiteľstva 

 

10. Diskusia 

 

Starosta obce informoval poslancov: 

• Ing. Olšavský, likvidátor VKŠ Spišská Nová Ves, š.p. v likvidácii navrhol cenu za pozemky 

parc. č. 983/1, 126/1 a časti pozemku 1232/3 vo vlastníctve š.p. v likvidácii cca 1,50 €/m2. 

Starosta obce skonštatoval, že po komunikácii so zástupcami Trnavského samosprávneho 

kraja, ktorý je vlastníkom cesty III/1311 a má povinnosť vysporiadať pozemky pod cestou 

do konca roku 2030, bude zvolané pracovné stretnutie, na ktorom bude dohodnutý postup. 

Pri kúpe celého pozemku parc. č. 983/1 by obec išla do rizika vyvlastnenia časti pozemku 

pod cestou III/1311. 

• požiadal, aby kultúrna komisia pripravila návrh programu hodov, starosta obce bude počas 

hodov v sobotu neprítomný. 

• o postupe v realizácii novej trafostanice v dolnom konci. Na základe odporúčania zástupcu 

ZSDIS požiadal poslanec Branislav Malovec o zmeranie kvality siete na svojom odbernom 

mieste. V prípade zistenia problémov a kolísania napätia nad prípustnú hranicu bude 

trafostanica prioritou a bude celá riešená v kompetencii ZSDIS, vrátane projektu. ZSDIS 

navrhuje umiestnenie na pozemku oproti domu súp. č. 191 
• obec požiadala o dotáciu individuálne potreby obcí z MF SR, konkrétne na výmenu 

chladiarenského zariadenia v budove KD 
•  z dôvodu poruchy traktorovej kosačky, ktorej oprava by stála niekoľko tisíc eur a vzhľadom 

k veku kosačky viac ako 10 rokov, bola z dotácie JAVYS, a.s. pre rok 2023 objednaná nová 

v cene 5.700 EUR. 
• bolo by vhodné zvážiť vypracovanie projektu na rekonštrukciu a zateplenie strechy, 

obvodového plášťa možno i výmenu okien, inštaláciu FV zariadenia a podobne. Starosta 

obce zistí cenu projektovej dokumentácie. 
Poslanec Branislav Malovec: 

• navrhuje osloviť firmu M2tech, aby demontovali staré prípojky káblovej televízie , firma ani 

nepripája optiku a ani neodpájajú káblové siete. 

• upozornil, že i brehy rieky Dudváh sú zarastené a neudržiavané 

• informoval, že mobilné darovanie krvi v mesiaci október sa uskutoční, ak bude k dispozícii 

aspoň 30 darcov. 

• požiadal poslancov, aby boli nápomocný pri realizovaní kultúrnych podujatí. 

Poslanec Ivan Bokor navrhol, že by bolo vhodné zakúpiť na cintorín metly a nové krhle. 

 

Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom za spoluprácu a ukončil rokovanie obecného 

zastupiteľstva. 
 

Výkaz o hlasovaniach: 
 

Poslanec / Hlasovanie č. 10 11 12 13 14 15 16 17   

Ľubomír Zachar NEP NEP NEP NEP NEP NEP NEP NEP   

Branislav Malovec ZA PRO ZA ZA ZA ZA ZA ZA   

Ing. Róbert Žemla ZA ZDR ZA ZA ZA ZA ZA ZA   

Mgr. Michal Daniška, PhD. ZA PRO ZA ZA ZA ZA ZA ZA   

Ivan Bokor ZA PRO ZA ZA ZA ZA ZA ZA   

Ing. Marek Molda NEP NEP NEP NEP NEP NEP NEP NEP   

Jozef Klieštinec ZA PRO ZA ZA ZA ZA ZA ZA   
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Legenda: 

ZA   - hlasoval/a za návrh 

PRO  - proti 

ZDR - zdržal sa  

NEP  - neprítomný/á 

 

Starosta obce:  Jozef Daniška   ....................................         Zapísala: Mária Kinčiová 


